
1 
 

 

STYREMØTE NMKL 2023/2 REFERAT 

Møtetid 11.04.2023 KL. 19:00   

Møtested Teams  
Innkalte Styret, Redaktør Fuglehunden 

Oppmøte  Kristin Ruud Alvseike, Harald Bruflot, Amund Lundqvist, Marine Rudi 
Teige, Hilde Balke, Stig Hovland, Kirsti Danielsen, Ingrid Larsen, Audun 
Tornes for AVLGR, Nils Roar Sælthun  

Meldt fravær Lena Fjærem Lemstad, Monica Johansen, Jan Teigen 

Andre ikke møtt  

 

14/23 Godkjenning av innkalling 

Saksbeskrivelse • Referent: Sekretær 

• Er møtet beslutningsdyktig? Ja 
• Sak under eventuelt: Evaluering av hvordan styremøtene kan 

effektiviseres. 

 

15/23 Referat fra forrige styremøte 

Saksbeskrivelse • Referat fra styremøte 1/2023 ble godkjent for publisering. 
Hengesaker: 
• Oppdatert lageroversikt (Nils Roar) 
• Premier (Jaktrådet og Utstillingsrådet) 
• Ny vandrepokal: Den gamle typen produseres ikke lenger. Harald 

følger opp. 
• Bestille dommerskjemaer fra FKF (Amund/Nils Roar) 

 

16/23 Konstituering av nytt styre 

Saksbeskrivelse • Rask gjennomgang av formål og styrets oppgaver som nedfelt i 

klubbens love.  

• Referater: Bør være ferdig hørt i løpet av en uke Publiseres på 

hjemmesiden etter godkjenning på neste styremøte. Forsiktighet 

med bruk av navn knyttet til saksbehandlingen. 

• Fortrolighet: Taushetsplikt for saksbehandling på styremøtene. 

 

17/23 Oppfølging etter årsmøtet 

Saksbeskrivelse • Kontaktinformasjon på hjemmesider og i Fuglehunden 

oppdateres (Kirsti og Ingrid) 

• Passord endres på Jottacloud og Klubbsidene hos NKK (Kristin) 

• Brønnøysundregisteret trenger ingen oppdatering. Vervene i 

medlemsregisteret på klubbsidene hos NKK oppdateres (Nils 

Roar) 
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• Prosedyre for valgkomiteen – påbegynt av Harald. Harald 
konfererer med leder for valgkomiteen. 

 

18/23 Nytt avlssystem 

Saksbeskrivelse • Webinar – Vi finner en dato som i alle fall passer for Ole 

Alvseike,Odd Vangen og Eirik Tranaas Vannebo, og snakker med 

dem om tid og opplegg. Forslag til datoer fra oss: 8, 25 og 30 mai. 

• Legges opp som et medlemsinfomøte med fokus på 

fagrapporten. 

• Styret må bla se på alternative datasystemer og mer om 

fremdriftsplan.  

 

19/23 Jaktrådet 

Saksbeskrivelse • Har hatt konstituerende møte, Amund Lundqvist valgt som leder 

• Referat og oppsummering fra vintersamlinga på Brennabu. 

• Harald: Vi vil få informasjon fra SU Vest om konkurrerende 
aktiviteter til vintersamlinga. 

• Utarbeidelse av beskrivelse av oppgaver som ligger til rådet: 
Påbegynt årshjul og arbeidsplan for jaktrådet. 

• Apporttrening og prøve Malungen er neste klubbaktivitet. : Det 
legges opp til flere instruktører enn i fjor og egentreningsparti for 
de som har deltatt på apportprøver tidligere.  

• Planlegger teori-webinarer i forkant av samlinger og prøver. 
Gode temaer er føring av hund og skadeforebygging. 

• Instruktørkurs: Fase 1 kurs nå, fase 2 til høsten, (med Ove 
Myhre). 

• Avtaler med Fjellsport og Dyrefor om medlemsfordeler. Vi har 
tillatelse fra NKK om å distribuere rabattkoder og annen info på 
mail til klubbmedlemmene, jf. GDPR-problematikk. Aktuelt å 
benytte Mailchimp som plattform. (Kirsti) 

• Vedtak: Bruk av medlemsfordeler og distribuering av 
informasjon om dette via medlemmers mailadresser. 

• Lite dommerskjemaer på lager - bestilles fra FKF. 

 

20/23 Avlsråd Grosser  

Saksbeskrivelse • Audun Tornes møtte for Monica Johansen. 

• Konstituering: Monica Johansen leder, Audun Tornes 
utenlandskontakt og ansvarlig for kritikksystemet, Karina Tesaker 
valpeformidler. 

• Kritikker: Er scannet fram t.o.m 2021 for Grosser.  

• Samarbeide med AVLKL om utarbeidelse av beskrivelse av 
oppgaver som ligger til rådene 

 

21/23 Avlsråd Kleiner  

Saksbeskrivelse • Konstituering: Martine Rudi Teige leder med Eirik Tranaas 
Vannebo som støtte. Martine valpeformidler, Eirik hårvilt og 
utland, Silje Knutsen kritikker, Geir: Kritikker, Årets hunder. 

• Hans Ole lager oppskrift på de oppgavene han har hatt. 



3 
 

• Hos FKF står fremdeles Karolina Siwka og Christian Bakke som 
kritikkmottakere. Kristin sender dem oppdatert info med navn, 
post- og mailadresse.  

• FKF RU – Kai er kontaktperson for kritikker. Klubben skal ta ut 
statistikk fra dogweb to ganger per år og sende Kai som igjen 
sender NMBU. Vi får indekser tilbake, og disse må vaskes. Harald 
følger opp med Christian Bakke. 

• Team til den finske søsterklubbens nordisk mesterskap; Benth 
Roger Haugan, Marie Hallaren, Ida Aune Ødegaard-Ruud. 

• Samarbeide med AVLGR om utarbeidelse av beskrivelse av 
oppgaver som ligger til rådene.  

 

22/23 Utstillingsrådet  

Saksbeskrivelse • Konstituering: Hilde Balke leder.  

• Første større aktivitet: Fellesutstillinga for fuglehundklubbene på 

Hvaltjern 6. mai. 

• Sommersamlinga 10. og 11. juni. Ringtrening: Benth Roger.. 

Apportbukkpreparering. Bemanning så langt: Benth Roger og Stig 

på apport. Bjørn Larsen på skyting. Penger til premier i 

utloddingen?  

• Stand på Elverumutstillinga, Nordiske jakt- og fiskedager på 

Skogmuseet 12-13 aug. 

• Utarbeidelse av beskrivelse av oppgaver som ligger til rådet – 
bygger på lista vi har for sommersamlinga. 

 

23/23 DKene 

Saksbeskrivelse • Egen DK for Finnmark er opprettet. Vedtaket ble gjort per mail 
ifør møtet. Monica Bohinen har sagt ja til å ta rollen.  

• Ragnhild Anseth overtar Oppland. 

• DK-forum torsdag 13. april. 

• Styret er i utgangspunktet positive til å dekke deltakelse for 
DKene på egne arrangementer. Inn i budsjettet for opplegget. 
Veileder må oppdateres.  

• Vi har fått egen underkategori på Vipps for påmelding 
arrangementer. Må også inn i veilederen. 

• DK Oslo og omegn vil arrangere apportkurs med apportbevis. 
Vidar Engseth dommer. 

• Vurdere å arrangere saueaversjon sammen med Enebakk JFF, så 
vi får noe øst for fjorden. Stig og Jan. 

•  

 

24/23 Fondsstyret 

Saksbeskrivelse • Styrets medlemmer blir som i fjor: Kristin, Henriette Seyffarth og 

Thomas Hammerstad. 

• Tre søknader behandlet siden siste møte: DK Vestfold/Telemark: 
Sportrening med Tina Claussen og apporttrening med Herdag 
Hansen. DK Østfold: apporttrening. 
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25/23 FKF og NKK  

Saksbeskrivelse • Spille inn behov for datauttrekk  

• Deltakelse Fuglehundtinget 3. juni, Harald stiller. Tema: 
Jaktprøvereglementet. 

• Anbefaling av kandidat til instruktør Fase1-kurs. Klubben har 

vedtatt å anbefale Emilie Brynjulfsen til kurset. Vedtaket ble gjort 

per mail før møtet. 

• RU-møte 22. februar, NMLK var ikke representert. Usikkert når 

neste møte er, Harald sjekker. 

• RU koordinerer innspill til jaktprøvereglementet 

• Flere klubber er interessert i statistikken som Hans Ole 

Ingulfsvann laget etter spørreundersøkelsen vår. 

• Evenstadrapporten: Rapphøns og fasan truer ikke norsk natur. 

 

26/23 Fuglehunden og web- og fb-siden 

Saksbeskrivelse • Frister 3. mai. 

• Leder: Nestleder. 

• Amund sender inn omtale/annonse om prøveaktiviteter. 

• Medlemsportrett nye DK-er: Ragnhild Anseth Oppland, Monica 

Bohinen Finnmark. 

• Nye medlemmer i rådene. Rådslederne sender Ingrid kontaktinfo 

til nye medlemmer, Stig til nye DK-er. 

• Funksjonaliteten på websiden er dårlig, og det er svært tungvint 
å legge inn info om hunder. Forslag til endring ble diskutert, og vil 
ses nærmere på.  

  

 

27/23 Innkomne saker/ post 

Saksbeskrivelse • NKKs Dommerutdanningskomite: Søknad om utvidelse av 
autorisasjon münsterlandere. Styret positive til foreslått 
kandidat. Vi lager et standardsvar som vi har liggende (Harald). 
Vurdere å be med kandidaten til Dovre. 

• FKF har opprettetFramtidsutvalget. 

• NKK: veileder for digitale årsmøter. Detaljert!  

• NKK: Mattilsynet har sendt revidert forslag til utkast til forskrift 
om avl av hund til departementet. NKK vil be inn klubbene på 
møte.  

• Stig – trenger hjelp med instruktørlistene. Harald og Amund 
hjelper til. 

 

28/23 Eventuelt, inkl. neste møte 

Saksbeskrivelse • Neste møte: 9. mai. 

• Grep for effektivisering av møtene ble diskutert. Klarere skille 

mellom vedtakssaker og «diskusjonssaker». Strukturering i 

innkallingen. Møte presist og forberedt. Holde seg til saken og på 

rett nivå. 
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• Mulighet for fysisk styremøte med samling ble diskutert. Sted, 

mulighet for å ha med hunder, adgang til inngjerdet område. Ikke 

konkludert. 

 

Avsluttet kl 22.09 


